
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE I DJURS KAMMERKOR MANDAG DEN 18. MARTS 2024 

   

Tilstede: Ingeborg Andresen, Rolf Djurtoft, Steen Holst, Helle Sandberg Zederkof og Eva Funder Carstensen.  
Afbud fra Søren Raabymagle. 

   

Punkt 1   

PLANLÆGNING AF ØVEDAG DEN 20. APRIL  

Foregår i tidsrummet kl. 10 -16. 

Forplejning: Sidste år fik vi god mad fra vandrehjemmet. Det vil vi gerne igen i år. Helle spørger, om Tved-
Helgenæs koret vil være med til det. Vi foreslår, at én fra hvert kor bager en bradepandekage. Steen 
kommer med kaffebønner og drikkevarer. 

Vi øver i den gamle del af Egegaard. 

Opgaver der skal fordeles blandt Kammerkorets medlemmer: 

Stå for formiddagskaffe - kaffe/te 

Frokost - Helle bestiller 

Stå for eftermiddagskaffe - kaffe/te 

Ingeborg laver opgaveseddel til mandag den 15. april, så kormedlemmer kan melde sig til at stå for det 
praktiske. 

  

Punkt 2   

DJURS KAMMERKORS 40 ÅRS JUBILÆUM 

Hvordan skal vi fejre det? Kunne vi måske spise sammen efter koncerten på Molsværket den 26. maj? 
(Koncerten er kl. 16) 

Mulige steder vi kan spise jubilæumsmiddag: 

Kaløvig kursuscenter 

Molsværket 

Vandrehjemmet i Rønde 

Restaurent ”Bag Søjlen” 

Fuglsøcentret 

Egegården i Rønde 

Rolf påtager sig at undersøge muligheder og priser, hvor vi kunne spise en jubilæumsmiddag sammen. 

 

Punkt 3   



TIDSPUNKT FOR GENERALFORSAMLING 

Vi ønsker at udsætte generalforsamlingen til den 26. august, da vi har meget, vi skal have øvet til 

koncerterne. Ingeborg sender mail ud for at høre, om nogen fra koret har indsigelser i udsættelsen. 

  

Punkt 4   

KONCERT PÅ HOSPICE DJURSLAND 

Repertoiret som vi synger dette forår, passer ikke til at synge på hospice. Vi synger ikke på hospice i denne 

sæson. 

 

Punkt 5   

MULIGT FREMTIDIGT SAMARBEJDE MED CHRYSILIS OG LISBETH GRÅKJÆR 

Helle fortæller, at koret Chrysilis under ledelse af Lisbeth Gråkjær ønsker et samarbejde med vores kor. 

Messias eller ”Forklædt Gud” har været på tale. Vi skal være opmærksomme på, at det eventuelt vil gå ud 

over indtægt fra julekoncerterne. Vi er i bestyrelsen umiddelbart interesserede i et samarbejde. 

 

Punkt 6 

EVALUERING AF KORTRÆF I GRENÅ  

Der manglede koncertprogram med musikprogram. 

 

Punkt 7 

STEMMETRÆNING 

Punktet nåede vi ikke at gøre færdigt. Det udsættes. 

 

Dette var alle punkter på dette bestyrelsesmøde. Vi skal være opmærksomme på, at vi har et punkt, som vi 

udsatte fra bestyrelsesmødet den 21. august 2023, da vi ikke nåede det. Måske skal vi have det med på 

næste bestyrelsesmøde? Punktet er:  

EN NY LYDOPTAGELSE TIL VORES HJEMMESIDE?   

Lydoptagelserne af koret på vores hjemmeside er forældede. Vi nåede ikke at gøre punktet færdigt; det 

udsættes til næste bestyrelsesmøde.   


